
SPRÁVA KONTROLÓRA SLOVENSKÉHO FUTSALU  

za obdobie od Konferencie Slovenského futsalu v novembri 2016 

V súvislosti s konaním volebnej Konferencie SF 2017 predkladám Konferencii SF správu o kontrolnej činnosti za 

uplynulé obdobie.  

Kontrola plnenia uznesení Konferencie SF z novembra 2016 

1.) Konferencia SF 2016, ktorá mala hodnotiaci charakter  a jej súčasťou bola veľká novela Stanov SF, uložila Matrike 

SF úlohu definovať pomer pre uplatňovanie regionálneho princípu podľa článku 3 odsek 8 písm. a) posledná veta 

a článku 8 ods. 17 písm. c) Stanov SF, a to na základe členskej základne vykázanej zoznamom aktívnych členov 

jednotlivých regionálnych združení SF hrajúcich futsalové súťaže v Slovenskej republike, pričom príslušné regionálne 

združenie SF malo súčasne povinnosť odviesť zaplatený členský príspevok (0,50 eur/člena – fyzickú osobu) na 

osobitný účet SF. Táto úloha bola splnená, hoci z objektívnych príčin spôsobených neskorým spracovaním podkladov 

z ISSF zo strany SFZ bola ukončená neskôr, ako sa pôvodne plánovalo. Všetky regionálne združenia stanovený členský 

poplatok uhradili. 

 

2.) Konferencia SF 2016 sa tiež uzniesla na administratívnej úlohe pre VV SF, ktorou malo byť doplnenie všetkých 

zápisníc a všetkých hodnotiacich správ zo všetkých zasadnutí Konferencie SF za prebiehajúce volebné obdobie na 

webstránke SF. Táto úloha bola splnená, viď http://www.futsalslovakia.sk/dokumenty/slovensk%C3%BD-

futsal/konferencie-sf/. 

3.) Kontrolór SF negatívne vnímal neskoré predloženie zápisnice z Konferencie SF 2016, hoci táto skutočnosť nemá 

zásadný vplyv na riadiace procesy. V tejto súvislosti však odporúča zodpovednejší výber a prístup členov Návrhovej 
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komisie k tejto činnosti, hoci na druhej chápe dôvody - pracovnú vyťaženosť, účasť na iných futsalových projektoch 

a pod. 

Kontrola činnosti riadenia SF jeho orgánmi 

Kontrolór SF a členovia RK SF vo vlastnom záujme počas celého uplynulého obdobia monitorovali činnosti všetkých 

orgánov SF, či už ide o prácu VV SF, alebo o prácu Komisie pre riadenie súťaží SF (Exekutívy). V samotnej práci 

orgánov nie je nutné konštatovať žiadne závažné nedostatky, všetky orgány vykonávali svoju činnosti v súlade so 

Stanovami SF, Štatútom Komisie pre riadenie súťaží, ako aj v súlade s ďalšími predpismi a športovými normami SF. 

Všetky zasadnutia boli uznášaniaschopné.  

1. Kontrolór SF konštatuje, že členovia VV SF plnili svoje uznesenia v stanovených lehotách. Nevyskytli sa prípady, 

kedy by uznesenia VV SF neboli včas splnené resp. by bola posunutá, či dokonca viacnásobne posúvaná ich 

lehota splnenia. Nevyskytli sa uznesenia, ktoré by neboli splnené vôbec, hoci stále eviduje už dlhodobejšiu 

rozpracovanosť novely Registračného a prestupového poriadku SF, ktorá nebola dokončená do konca roku 

2016 ako bolo avizované. 

2. Kontrolór SF pozitívne vníma uzavretie zmluvy medzi SF a SFZ, hoci sa jej podpísanie výrazne natiahlo a SF sa 

ocitol na začiatku roku 2017 nie vlastnou vinou vo veľkej neistote. V tejto súvislosti sa pozitívne musí hodnotiť 

prístup VV SF k hospodáreniu na prelome rokov, čím nedošlo k ohrozeniu či akémukoľvek obmedzeniu 

plánovaných futsalových akcií v januári 2017.  

3. Kontrolór SF pozitívne hodnotí aj dlho naťahované vysporiadanie finančných záväzkov SFZ voči SF a opačne.  

4. Kontrolór SF konštatuje, že Komisia pre riadenie súťaží (Exekutíva) pracovala v štandardnom režime, neboli 

zistené žiadne závažné nedostatky v ich činnosti, hoci niektoré funkcie predseda Exekutívy musel na úkor 

kvality sanovať vlastnou aktivitou po tom, čo z Exekutívy odstúpil pred sezónou p.Zwinger a napriek 

predsezónnej aktivite prvoligových klubov žiadny klub okrem Levíc neprejavil záujem o zapojenie sa do riadenia 

súťaže. Všetky súťaže dospelých i mládeže sa uskutočňovali v súlade s plánom a hlavne v súlade s platnými 

normami SF; všetky otvorené otázky boli vyriešené v súlade s normami SF. Kontrolór negatívne vníma iba 

neuverejnenie rozhodnutia VV v úradnej správe ohľadom letného registračného obdobia. 

5. Kontrolór SF si dovoľuje pripomenúť, že SF nemá stále vyriešené členstvo v RK SFZ, na ktoré má SF po uzavretí 

zmluvy medzi SF a SFZ zmluvné právo. Odporúča sa novému VV SF bezodkladne zaoberať sa touto témou. 

6. Kontrolór SF opätovne odporúča predsedovi Exekutívy SF dôslednejšie plnenie niektorých povinností 

vyplývajúcich zo Štatútu Exekutívy SF, najmä čo sa týka plnohodnotného a včasného predkladania správ 

o činnosti. Na druhej strane možno konštatovať, že informovanosť futsalovej verejnosti prostredníctvom 

úradných správ je na veľmi dobrej úrovni, či už z pohľadu spracovania alebo zverejňovania.  

Kontrola hospodárenia SF 

1. Kontrolór SF počas celého obdobia monitoroval všetky dostupné informácie ohľadom finančnej situácie a 

finančného riadenia SF. Neboli zistené žiadne porušenie zásad finančnej disciplíny zo strany predsedu či členov 

VV SF. RK SF oceňuje všetky kroky, ktoré VV SF urobil v hospodárení na prelome rokov 2016-2017, kedy sa 

rokovalo o zmluve medzi SF a SFZ. Kontrolór SF vysoko pozitívne hodnotí súčasnú ekonomickú situáciu SF, keď 

všetky bežné i budúce obchodné záväzky sú kryté dostatočnými finančnými zdrojmi.  

2. RK SF opätovne konštatuje dostatočnú informovanosť vo finančnej oblasti, VV SF dokázal vždy dostatočne vyjsť 

v ústrety v predkladaní informácií. RK SF oceňuje zásadné zmeny v tejto oblasti, keďže VV SF v ktoromkoľvek 

okamihu pozná stav hospodárenia organizácie, či už ide o stav záväzkov, hodnotu použitých či očakávaných 

príjmov, alebo ďalších ekonomických informácií. 

3. Kontrolór SF počas uplynulého obdobia monitoroval vykonanie závierkových prác účtovného obdobia 

končiaceho k 31.12.2016 a podanie daňového priznania za zdaňovacie obdobie kalendárneho roka 2016, ako aj 

informácie z aktuálne prebiehajúceho účtovného obdobia (od 1.1.2017). Kontrolór SF konštatuje, že: 

• v roku 2016 SF hospodáril s prebytkom 820 eur pri príjmoch 183.800 eur z dotácie MŠVVaŠ SR, 40.000 eur 

z príspevku UEFA, 2.600 eur z príspevku SFZ a 20.783 eur z organizovania podujatí,  

• SF medziročne znížil stav záväzkov k poslednému dňu zdaňovacieho obdobia z 19.258 eur na 15.198 eur, 

• stav finančných prostriedkov na bankových účtoch k 31.12.2016 bol cca 17,5 tis. eur, čím SF mal pokryté 

všetky existujúce záväzky, 



• v aktuálne prebiehajúcom účtovnom období začínajúcom 1.1.2017 hospodári SF v zmysle zmluvy so SFZ 

s finančnými prostriedkami vo výške 240.000 eur (navýšenie oproti roku 2016 o cca 16 tis. eur), z ktorých ku 

dňu konania konferencie v súlade so zmluvou obdržal polovicu, 

• stav záväzkov k 31.5.2017 z dodávateľsko-odberateľských vzťahov bol v výške 19.957 eur, no podľa 

informácií od predsedu SF sa predpokladá ku dňu konania konferencie minimálna či dokonca nulová 

zadĺženosť; aktuálny stav na bankových účtoch SF k 31.5.2017 je dostatočný na bezproblémové pokrytie 

aktuálnych záväzkov, 

• SF eviduje záväzky voči rozhodcom a delegátom za posledné mesačné obdobie, čo je spôsobené časovým 

posunom vznikajúcim neskorým predkladaním vyúčtovania, následnou fakturáciou a aj oneskorenými 

úhradami zo strany klubov, 

• SF neeviduje žiadne záväzky voči hráčom a trénerom reprezentácií. 

Kontrolór SF konštatuje, že SF hospodáril v uvedenom období maximálne efektívne, a to bez akéhokoľvek 

negatívneho zásahu do športového programu aj v období,  keď nebola uzavretá zmluva so SFZ a tok finančných 

prostriedkov zo strany SFZ nebol plynulý a identifikovateľný.  

 

Na záver 

Kontrolór SF na záver funkčného obdobia tohto výkonného výboru si dovoľuje opätovne oceniť vysokú kvalitu 

práce vo finančnom riadení po tom, čo vedenie SF prevzal súčasný predseda. Dovoľujem si konštatovať, že vo 

všetkých prípadoch počas celého obdobia bol prejavený zodpovedný prístup, hospodárne a transparentné 

nakladanie so zverenými finančnými prostriedkami, keď väčšina dodávateľských vzťahov bola riešená dôsledným 

vopred vykonaným prieskumom trhu s cieľom dosiahnutia maximálnej úspory pri adekvátnej kvalite 

poskytovaných služieb a obstarávaných tovarov. Vysporiadanie starých záväzkov z minulosti bolo dosiahnuté 

najmä zavedením nového systému riadenia dodávateľských vzťahov, či získaním nových „materiálových“ 

partnerov, čím došlo k značným úsporám nákladov a možnému využitiu takto ušetrených finančných prostriedkov 

na pokrytie starých záväzkov. Súčasné vedenie SF dokázalo efektívnosť svojho riadenia - len pozitívne treba 

vnímať realizáciu úsporných opatrení v nedávnej minulosti, ale postupne aj prípravu a realizáciu investičných 

opatrení predovšetkým v personálnej, materiálovej a propagačnej oblasti.  

Dovoľujem si na záver konštatovať, že nové vedenie SF prevezme občianske združenie SF ako ekonomicky zdravú 

športovú organizáciu, bez záväzkov, či iných negatívnych vplyvov v hospodárení. Novému vedeniu prajem veľa 

úspechov vo všetkých oblastiach jeho činnosti, dostatok financií na realizáciu svojich predstáv a hlavne množstvo 

športových úspechov.  

 

V Prievidzi, 5.6.2017 

Mgr. Eva Mjartan  

kontrolór SF 

 

 

 

 

 

 


